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Referat FAU-stormøte 

 

Dato: torsdag 9. februar 2023 

Tid: kl 17.30 – 20.30 

Sted: Klasserom 7B, Kuben, Voksen skole og digitalt på Zoom 

--------------------------- 
Konstituering 

Registrering av fremmøtte. 
FAU ble konstituert med oppmøte av 24 klassekontakter, og var dermed 
vedtaksfør: 

1. Trinn: Lise Bergmann (1B), Kristin I. T. Skinnarland (1B), Henriette Søilen (1C) 

2. Trinn: Thale C. Fritzner (2A), Linda Rydningen (2Ct),  

3. Trinn: Anne Marie R. Galtung (3A), Dag Oliver (3A), Julie K. Sivertsen (3B), Elisabeth 

R. Lundgard (3C) 

4. Trinn: Thea B. Strøm (4A), Helene O. Christensen (4B), Karin Andersen (4B), 

Elisabeth Gjefsen (4C), Magnus Strømsvåg (4C) 

5. Trinn: Hanne Gudding (5B), Maria Christensen (5C), Kennet B. Nielsen (5C) 

6. Trinn: Anne A. Thorseng (6B), Zhasmina Panaleeva (6C), Åse T. Fjeld-Hansen (6C) 

7. Trinn: Marit Halvorsen (7B), Liv Susanne Wroldsen (7C) 

8. Pluss: Silje Marie Paust (E-klassen), Wenche Hansen  

Fra skolen deltok:  

- Camilla E. Torsæter, rektor 

- Anne Nyborg, undervisningsinspektør 1-3. Trinn  

- Nataljia Prosevicha, undervisningsinspektør AKS 

- Maria Ellingsen, undervisningsinspektør Pluss 

Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden godkjent. Det ble gjort endringer i agendaen, slik at saker som 
krevde skolens tilstedeværelse ble tatt først. 
   

Valg 

 FAU-leder. Anne Marie Rabe Galtung stiller til valg. 

Vedtak: Anne Marie Rabe Galtung ble valgt ved akklamasjon.  

 FAU nestleder (velges blant FAU-styrets medlemmer) 

Ingen meldte seg til dette verv og saken utsettes.   

 Representant til FAU-styret for 4. trinn og 7. trinn (mangler i dag) 

Ingen meldte seg til disse rollene. FAU anmoder om at en representant fra 4. og 

en fra 7. melder seg inn i FAU-styret da disse trinnene i dag ikke er representert i 

FAU-styret. Det er ikke krav om at kandidaten er klassekontakt.  

 Én representant til Oslo kommunale foreldreutvalg (KFU) 

Ingen meldte seg til dette verv og saken utsettes.   

 Vara til foreldrerepresentantene til skolens Driftsstyre (DS). Hovedvervene innehas 

i dag av Axel Emil Roll (foreldrerepresentant med barn på 5. trinn og han er leder i 

DS), samt av FAU-leder. 

Vedtak: FAU-styremedlem Anne Thorseng ble valgt til vara i DS.  



 
Verv som allerede er fylt/valgt: 

 To representanter til Skolemiljøutvalget (SMU): Maria Christensen og Therese V. 

Klemetsen 

 Ansvarlig for AKS-dialog: Anne Marie R. Galtung 

 
Orienteringssaker fra rektor/skolen 
Rektor deler informasjon om skolehverdagen og belyste ulike temaer: 

 

Medieoppslag om voldshendelser (forts.) Status PFU. Leserinnlegg fra rektor? 

Hva har skolen gjort siden sist for å informere? 

 Rektor informer om at skolen ikke tar lett på situasjoner slik de som er 

beskrevet i media. Rektor la frem skolens side av saken, og de enkelte 

sakene som er omtalt i media ble behandlet i et eget lukket møte i skolens 

Driftstyre. Driftsstyret opplevde informasjonen som svært viktig og 

klargjørende. 

 Skolen gjør løpende vurderinger av miljøet og situasjoner som oppstår, og 

setter inn tiltak relatert til de enkelte situasjonene. Skolen har en tiltaksplan 

uformet som en trafikklysmodell (grønt, gult, oransje og rødt). Tiltaksplanen 

skal sikre at skolen setter inn riktig tiltak, og så tidlig som mulig, ved ulike 

situasjoner. De fleste elevene er ved grønt nivå, men skolen har elever på 

både gult, orange og rødt nivå i dag.  

 Det er til enhver tid elever med ulike utfordringer som skolen jobber med. 

Det finnes tilgjengelig kompetanse som skolene søker bistand fra i ulike 

komplekse saker, blant andre ulike kompetanseenheter under PPT i 

Utdanningsetaten, BUP, kompetansesenteret Brusetkollen for å nevne 

noen.  

 Skolen har nylig hatt samarbeidsmøte/middag med Bydelsmødre.  

 
Orientering om Elevundersøkelsen 2022 (trivsel og læring).                

 Resultat fra elevundersøkelsen på 5. -7. trinn gjennomført høsten 2022 

foreligger nå. Samtlige resultater er tilgjengelig på www.udir.no  

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-

grunnskole/analysebrett/?page=default&subPage=primary&Eierform=Alle%

20eierformer&Skole%C3%A5r=&FylkeFilter=Oslo&KommuneFilter=Oslo&S

kole=Voksen%20skole  

 Sammenfatting av undersøkelsen ble vist i møtet (vedlegg til referatet).  

 Voksen skole ligger under resultatene fra Norge samlet. Rektor belyste 

spesielt at 19 % av elever på 7.trinn har svart at de opplever mobbing, 

tilsvarende tall på 5. trinn er 12,7 %. Disse tallene ser skolen svært alvorlig 

på. Skolen har hatt møte med flere elever fra elevrådet på 7.trinn for å finne 

ut mer og for å finne passende tiltak. Etter samtale med elevene viser det 

seg at mye av mobbingen er koblet til en gruppe.  

 Rektor ønsker at FAU informerer innad i sine klasser om viktigheten av at 

foreldre engasjerer seg i skolen. Samarbeidet mellom skole og foreldre er 

avgjørende for at miljøet på skolen skal være godt og inkluderende. Det er 

viktig å rekruttere foreldre til foreldremøtene.  

 Hjem og skole-samarbeid: Det er en tøff sjargong med hard språkbruk 

spesielt på trinnene 5.-7. trinn. Her bes foreldre om å jobbe med barna 

hjemme for å diskutere tema om hets, krenking, tøff språkbruk mv.  

http://www.udir.no/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=default&subPage=primary&Eierform=Alle%20eierformer&Skole%C3%A5r=&FylkeFilter=Oslo&KommuneFilter=Oslo&Skole=Voksen%20skole
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=default&subPage=primary&Eierform=Alle%20eierformer&Skole%C3%A5r=&FylkeFilter=Oslo&KommuneFilter=Oslo&Skole=Voksen%20skole
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=default&subPage=primary&Eierform=Alle%20eierformer&Skole%C3%A5r=&FylkeFilter=Oslo&KommuneFilter=Oslo&Skole=Voksen%20skole
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/analysebrett/?page=default&subPage=primary&Eierform=Alle%20eierformer&Skole%C3%A5r=&FylkeFilter=Oslo&KommuneFilter=Oslo&Skole=Voksen%20skole


 FAU-styret og skolen har dialog om å invitere til foreldremøte med bl.a. 

skolens politikontakt; Hva ønsker foreldre ved skolen (5.- 7. trinn) å snakke 

om der? Det er anledning å komme med innspill. Bruk klassekontaktene. 

 Det er mange barn som ikke forteller om sitt skolemiljø hjemme. For å gjøre 

disse samtalene enklere vil skolen sende ute en samtaleguide som er 

utarbeidet i samarbeid mellom voksne og elever. Guiden kan hjelpe 

foreldre til å få i gang samtaler om skolemiljøet hjemme.  

 Skolen gjør nå en satsing på å lage flere aktiviteter i friminuttene. Det er 

innført dager med tilbud om strikking, spill, sang, samt en dansegruppe én 

gang i uken. Dette har vist seg populært blant elevene.  

 

Ny organisering av 1. trinn fra skoleåret 2023/2024 – forts.  

      

 Skolen ønsker å innføre en ny modell for 1.trinnet fra skoleåret 2023/2024. 

Rektor og undervisningsinspektør Anne Nyborg informerte om forslag til ny 

modell for 1. trinn. Presentasjon av foreslått modell vil i sin helhet deles på 

skolens nettside.  

 Modellen beskriver at man går bort fra dagens modell med 3 klasser (a, b, 

c) og innfører i stedet 6 grupper med 6 kontaktlærere på trinnet. 

Kontaktlærer følger sin gruppe med 12-14 elever hele året. To grupper 

samarbeider fast.  

 Skolen ønsker mulighet for eventuell endring av gruppesammensetningen i 

løpet av skoleåret i god dialog med de aktuelle foreldrene. Det vil også 

være felles aktiviteter på trinnet og stasjonsundervisning på tvers av 

klassene. Det skal være inkluderende undervisning.  

 Med ny organisering fjernes spesialpedagog og assistenter, men trinnet får 

i stedet hele 6 kontaktlærere med pedagogisk bakgrunn. Det vil være én 

klassekontakt per gruppe (totalt 6) og ett FAU-styremedlem fra trinnet.   

 Gevinster skolen ser er økt bemanningstetthet, tettere oppføling av 

kontaktlærer, at alle blir kjent med alle (både barn og voksne), bedre 

mulighet til å jobbe tett med gruppemiljøet i løpet av skoleåret, økt stabilitet. 

I sum anser skolen at dette vil trygge skolehverdagen til de nye elevene.  

 

I møtet spilte foreldre i FAU inn at skolen tidlig bør informere foresatte til 

skolestartere om hvilken gruppe eleven skal være en del av fra 1. 

trinn/gruppe (klasse-/gruppeliste). Den ny-etablerte praksisen (fra høsten 

2022) med slik informasjon tett på første skoledag er ikke ønskelig. Videre 

bør skolen tidlig informere hvilken klasse eleven blir del av på 2. trinn.   

 

Budsjett 2023.  

Voksen skole har en økonomisk ramme på 52 907 000 kr (på ca 570 elever), 

hvorav 12 millioner av disse går til Pluss-avdelingene (25 elever). Det gir en lav 

økonomisk ramme sammenlignet med øvrige skoler både i hele Oslo og i Oslo 

Vest. Rektor viste oversikt i tabell over de økonomiske rammene på skolene i 

Oslo Vest. 

 
Utdaterte lærebøker vs. digitale læreverktøy.  

Rektor viste en oversikt over hvilke læreverk som benyttes på de ulike trinn, både 

digitale og skolebøker, samt ulike digitale verktøy som brukes på de ulike trinnene. 

Oversikten vil gjøres tilgjengelig for alle.   

 

 

 



Endring i åpningstid på AKS  

Bakgrunn for saken:  
Fra referat fra Driftsstyret 07.11.2022. Sak 40/22: «Åpningstider på skolens AKS, i ordinær 
skole og på PLUSS - I dag er AKS PLUSS åpent fra 07.45 til 16.30, og AKS i ordinær skole 
åpent fra 07.30 til 17.00. Det er m.a.o. ulike åpningstider på AKS i ordinær skole og på 
Plussavdelingen. - En foresatt har tatt kontakt med rektor og mener dette er diskriminerende, 
og at tilbudet skal være likt for alle skolens elever. Beslutning: Skolen lager et forslag med 
justeringer som tas opp i FAU og deretter Driftsstyret – med begrunnelser for alternativene. 
Maria og Natalija har ansvaret for dette.» 
 
FAU har mottatt følgende forslag fra AKS-ledelsen: 
«Skolen foreslår å endre åpningstiden på Voksen Aktivitetsskole med virkning fra 1. august 
2023. Endringen gjøres på bakgrunn av behovet for et likt tilbud for elevene i ordinær AKS 
og Pluss-avdelingen.  
Dagens ordning: 
Åpningstid for ordinær AKS er 07.30 – 17.00. 
Åpningstiden for Pluss AKS er 07.45-16.30 (med individuelle tilpasninger innenfor AKS 
ordinære åpningstider ved behov) 
Daglig normal åpningstid for Aktivitetsskolen er 07.30 – 16.30 (se forskrift for kommunale 
aktivitetsskoler). Driftsstyret ved skolen kan utvide åpningstider med inntil 30 minutter, noe 
som har blitt gjort på Voksen skole tidlig på 2000 tallet. 
Den nye åpningstiden som skolen foreslår fra 01.08.2023: 
For elever i ordinær AKS og elever uten taxiordning på Pluss: 
07.30 – 16.45 
For elever på Pluss med taxi ordning: 
07.45-16.30 
Vi sender saken til skolens driftsstyre for videre behandling.» 
 
Innledning fra AKS og diskusjon 
AKS v/ Natalija Protosevicha og Maria Ellingsen innledet, og fortalte om bakgrunnen for 
forslaget. 
 
Med utgangspunktet om lik åpningstid for AKS Pluss og AKS ordinær, er det kun 07.30-
16.45 som er gjennomførbart på Voksen skole med de økonomiske tildelinger som skolen 
mottar. Dette har sammenheng med bemanningsnormen. Elever på AKS Pluss har 1-2 
elever pr ansatt, mens elever på AKS ordinær har 24 elever pr ansatt (forskriftsfestet).  
 
Dersom AKS Pluss skal ha åpent fra 07.30-17.00 slik som AKS ordinær har i dag, vil 
stillings-prosenten måtte økes fra 40 % til 53 %, og det vil utgjøre en tilleggskostnad på ca kr 
860 000,- pr år. Dette er midler skolen/AKS ikke har i dag.  
 
På direkte spørsmål bekreftet AKS-ledelsen at det er mulig for AKS ordinær å opprettholde 
åpningstiden 07.30-17.00 og at åpningstiden på AKS Pluss kan utvides til 07.30-16.45 med 
de økonomiske forutsetningene og bemanningsnormen AKS har.  Det er ikke slik at AKS 
ordinær kan flytte midler/ansatte til AKS Pluss, og dermed økte åpningstiden hos AKS Pluss.  
 
AKS-ledelsen opplyste at konsekvensen av utvidet åpningstid på AKS Pluss er at oppsatt 
turnus vil måtte endres, slik at 100 % stilling starter på morgenen, og deretter blir avlastet av 
40 % -stilling. Det er vanskelig å få 40 % stilling til å jobbe én time om morgen, og deretter 
komme igjen på ettermiddagen.  
 
Klassekontaktene (ordinær) var på forhånd bedt om å innhente tilbakemeldinger fra foresatte 
om hvordan dette vil påvirke de berørte. Svarfristen var kort for å rekke å innhente 
tilbakemeldinger før møtet i Driftsstyret 18. Januar (Ettertekst: denne saken ble utsatt.) FAU-
styret har mottatt flere tilbakemeldinger. Oppsummert vil endringen slå ulikt ut for elever og 
foresatte ut ifra hvilke behov de har. For noen vil det gi stor negativ konsekvens med 
redusert åpningstid på AKS ordinær, og for andre vil det ikke påvirke i det daglige. FAU-



styret opplever at det er ønskelig med god informasjon i sakens anledning, herunder 
alternative løsninger og konsekvensutredning. 
 
Klassekontaktene på Pluss ble senere bedt om å innhente tilbakemeldinger fra foresatte om 
deres behov for økt åpningstid. Flere foresatte på Pluss redegjorde for at de - på lik linje som 
foreldre til elever på AKS ordinær - har behov for økt åpningstid på AKS Pluss. Dette vil gi 
dem fleksibilitet, mindre stress og mer «albuerom» i hverdagen slik at de i større grad klarer 
å ha fulle dager på jobb, og som kan bidra til bedre tilknytning i arbeidslivet. Foresatte har et 
avlastningsbehov, barna har behov for fritidstilbud og fritidstilbudet i kommunen er redusert. 
AKS kan dekke opp for noe av behovet. Mange foreldre tenker at det er en prinsippsak at 
AKS Pluss burde ha samme åpningstid som AKS ordinær, og at det ikke er rettferdig at det 
er kortere åpningstider selv om barna får flere ressurser fra skolen. Andre foreldre uttrykker 
at de ikke har behov for økt åpningstid, men støtter saken.  Noen foreldre viser til prinsippet 
om at det ikke er riktig at Pluss-elever fra 1-4 trinn skal betale like mye med kortere 
åpningstid.   
 
Saken ble diskutert i FAU-stormøtet. Det er flere som støtter likhetsprinsippet og som ønsker 
at likhetsprinsippet skal stå sterkt, og som ser behovet for økt åpningstid. Det ble 
kommentert at Pluss-elever har helt andre og ressurskrevende behov enn andre, og at det 
aldri vil bli likt, ref. Bemanningsnorm. 
 
(Etterskrift vedr. jus:  
Jurist i Utdanningsetaten har gitt opplysning om at dersom AKS har saklig grunn til å avvike 
åpningstiden til AKS ordinær, for eksempel ifbm. bemanningssituasjon eller dersom det ikke 
foreligger et reelt behov, vil trolig ikke diskrimineringsregelverket komme til anvendelse. 
 
Etterskrift vedr. betaling:  

 Foresatte på AKS Pluss og AKS ordinær betaler samme beløp pr måned for AKS 1.-

4. Trinn.   

 I Oslo kommune har elever med særskilte behov rett til plass på AKS fra 1. til 7. trinn. 

Plassen er gratis fra 5. til 7. trinn.  

 For “Klubben” på Voksen skole (skolens eget initiativ med “AKS-tilbud” til tilbud 5. og 

6. trinn) gis det tilbud om deltidsplass etter skoletid og frem til kl 16.00. For dette 

tilbudet betaler foresatte kr 2 313,- pr måned.) 

 
Pluss-foresattes forslag: 
FAU Pluss på Voksen skole mener saken løfter en prinsipiell og stor sak. FAU Pluss er ikke 
kjent med om skolen har vurdert diskrimineringsregelverket i denne saken.    
 
FAU Pluss er for lik åpningstid på AKS ordinær og AKS Pluss.  
 
FAU Pluss støtter AKS-ledelsens forslag om å endre åpningstid for AKS Pluss og AKS 
ordinær til 07.30-16.45 fra 1. august 2023 og anmoder Driftsstyret om å beslutte en slik 
endring.  
 
FAU Pluss anmoder samtidig Driftsstyret om å løfte saken til politisk behandling ved 
ansvarlig skolebyråd i Oslo og søke bevilget nok midler slik at endring i AKS åpningstider 
(Pluss) ikke påvirker etablerte turnuser eller ukentlig veiledning (45 min) til 
kompetanseheving. Pluss har ikke et innspill om utvidet AKS-åpningstid, kl 16.45-17.00, 
utover det forslaget AKS-ledelsen har kommet med, da dette krever store økonomiske 
bevillinger.  
 
Forslaget til Pluss ble begrunnet med at: 

 ansatte på Pluss kjenner barna våre /ivaretar dem svært godt, 



 Pluss tror ikke ivaretakelsen av barna på Pluss blir vesentlig endret selv om endring i 

AKS-åpningstid (07.30-16.45) påvirker 100%-turnus og kompetanseveiledning ref. 

Informasjon fra AKS-ledelsen 

 Pluss-foresatte har samme behov, og er samme type foresatte som ordinær-

foresatte, trenger å jobbe og trenger et AKs-tilbud. 

 AKS er avlastning for foresatte, derfor behov for økt åpningstid på AKS Pluss. 

 Det er lite aktivitetstilbud etter skoletid for Pluss-barna, og der kan AKS dekke et 

manglende tilbud. 

 Begrensninger i avlastningstilbud fra Oslo kommune: 1) det er vanskelig å få vedtak 

om avlastning, 2) det er vanskelig å få nok avlastningstimer og 3) det er vanskelig å 

skaffe avlaster.  

  
FAU-leder sitt forslag: 
FAU-leder skal forsøke å balansere behovene til hhv. 25 AKS-Pluss elever og 314 AKS-
ordinære elever (1. - 4. trinn). På den bakgrunn leste FAU-leder opp det alternativet som hun 
mener vil gi mest mulig ekstra tid til AKS Pluss, samt ikke redusere tilbudet til AKS-ordinær.  
 
Forslag: Basert på den økonomiske realiteten i saken og at diskrimineringsregelverket trolig 
ikke kommer til anvendelse, ber FAU (ordinær) Driftsstyret om å sikre maksimale 
åpningstider på AKS slik det økonomiske rammeverket og bemanningsnormen tillater. FAU 
(ordinær) foreslår: 

 Åpningstiden på AKS ordinær opprettholdes på 07.30-17.00 og 

 AKS Pluss utvides til 07.30-16.45 med mulighet for individuelle tilpasninger innenfor 

dette tidsrommet.  

Videre anmoder FAU ved Voksen skole Driftsstyret om å løfte saken til ansvarlig skolebyråd i 
Oslo for å jobbe frem et tilbud med åpningstid på AKS 07.30-17.00 - for begge. Dette betyr at 
den økonomiske tildelingen til Osloskolen /AKS må økes.        
 
 
Informasjon til / fra AKS 

 Diskusjon i FAU og på foreldremøter? Behov for alle fritidsaktiviteter i AKS-tiden? 

Denne saken rakk vi ikke i møte. Saken utsettes. 

 Diskusjon om alpin-trening i Tryvann – med AKS-ressurs? 

Denne saken rakk vi ikke i møte. Saken utsettes. 

 AKS ønsker i utgangspunktet ikke at barna returnerer tilbake til AKS etter ekstern 

fritidsaktivitet (utenfor skolens område). 

Denne saken rakk vi ikke i møte. Saken utsettes. 

 AKS (ordinær) ønsker seg vintersports-utstyr, eks. 10 hjelmer til aking/skøyter og en 

allround-sykkel (med hjelm) til bruk av elever ved skoleaktiviteter. Av praktiske 

årsaker bekostet AKS shuffle-boardet som FAU vedtok å dekke (vedtatt i FAU-

styremøte i desember 2022), og ønsker seg i stedet dette. 

Saken ble diskutert, og det kom forslag om at AKS heller går i dialog med korpset om 

mulighet til å komme inn på loppemarked før åpningstid for å hente ut nødvendig 

sportsutstyr.  

FAUs innstilling: Saken utsettes til FAU har undersøkt hva midlene på FAU kontoen 
kan og skal brukes til. 

 

 AKS Pluss ønsker seg liten trampoline til aktivitetsrom (gammel er ødelagt), 14 nye 

akematter. De har få igjen og som allerede er svært slitte. De ønsker videre 2 

tørkeskap (har ingen i dag) som begrunnes med at barna hentes i taxi og vanskelig å 

få sendt hjem vått tøy hver dag og frakte tilbake i taxi dagen etter. Klærne blir i dag 



hengende tett på hverandre å «tørke» på knagg i garderoben og lite optimalt ved vått 

vær. 

Pluss informerte at de ikke mente dette skulle dekkes av andre elevers 
dugnadspenger, men av et annet budsjett. Det er vanskeligere å få til dugnadsarbeid 
for Pluss-elever. FAU (ordinær) foreslo kronerulling blant Pluss-foresatte, men 
foresatte på Pluss betaler allerede mye penger til Klassekassen. Midler som også går 
til formål i skoletiden.  
 

FAUs innstilling: Vi forstår behovet, men mener i utgangspunkt at FAUs midler som 

er inntekter etter dugnadsarbeid (hovedsakelig fra 17. Mai) ikke skal gå til 

driftsutgifter ved skolen. Saken utsettes til FAU har undersøkt hva midlene på FAUs 

konto kan og skal brukes til.  

Bruk av flerbrukshallen (Voksen-hallen) etter skoletid.  
Saken ble ikke diskutert, men skolen ønsker ikke at hallen benyttes i skoletiden uten oppsyn 
av voksne. Rektor oppfordret FAU om å kontakte VASK i sakens anledning.  
 
Bomberommet – omgjøring til klubbrom.  
Ble ikke diskutert i møtet 
 
17. mai 2023 (4. trinn er ansvarlig) 
Rektor informerte at skolen vil delta i 17. mai toget i sentrum i år igjen. Et lokalt tog har vært 
diskutert, men i samråd med skolens personal og elever har skolen besluttet at toget går i 
byen. Kommende 17.mai komité (4. trinn) har sitt oppstartsmøte i uke 7. Skolen meldte i 
møtet et ønske om at FAU bekoster busstransport på 17. Mai, med ca kr 40 000,-.  
FAU-styret behandler saken på neste FAU-styremøte.   
 
Saker fra FAUs årshjul 

 Besøk fra Elevrådet: De inviteres til møtet i mars. 

 Rutine for gjenglemte klær: Det blir ryddet/kastet ifbm. med vinterferien.  

 Avtale foreldreforedrag (Barnevakten.no) og det planlegges eget foreldremøte for 5.-

7. trinn med skolens politikontakt.  

 Innspill til vårens foreldremøter: Se innlegg om «lykketyvene». Denne saken kan 

danne grunnlag for diskusjon på foreldremøtene, og kanskje lage klasseregler om 

sosiale medier og mobilbruk dersom de ikke allerede er etablert. 

https://www.nrk.no/ytring/lykketyvene-1.16276941  

NB! Det er klassene (klassekontakter og lærer) som setter endelig agenda til 

foreldremøtene.  

 Leirskole 2023 – sak utsatt 

 
Vestre Aker Surf & Skate  
ønsker å få etablert en ny rampe i samme stil og størrelse som den man hadde for 2 år siden 
(i skolegården, ved grusbanen). 
FAUs innstilling: det er opp til skolen å ivareta elevers behov og opp til skolen å vurdere 
saken.  
Skolen vekter det som positivt at det finnes aktiviteter til barna. Det er krevende med lagring 
av utstyr.  
 
 Møterekke våren 2023 

 Torsdag 23. mars (uke 12) (DS er planlagt 6. mars) 

 Torsdag 4. mai (uke 18) 

 Torsdag 15. juni (Uke 24) (DS er planlagt 22. mai) 

 

https://www.nrk.no/ytring/lykketyvene-1.16276941


Orienteringssaker 

 Status lekeplass store skolegård. Intet nytt. 

 Trafikk ved skolen: Trafikkutvalg, informasjon til foresatte vedr. kjøring til skolen, 

status Hjertesone, erfaring fra trafikkvakter, parkering for ansatte. FAU-styret 

oppfordrer foresatte til å melde seg til å bidra med å etablere Hjertesone og tryggere 

skolevei med bl.a. Kiss & Drive.  

 Informasjon fra driftsstyret (valg, medlemmer, saker) – se referat fra DS-møtet 

07.11.2022 og 18.01.2023 (ikke publisert enda). 

 Voksen skole Aktivitetspark – Ny skisse er utarbeidet i samarbeid med VASK. Det 

skisseres et forslag mellom Arnebråtveien og kunstgressbanen (langsiden) og ved 

Landingsveien (kortsiden).  

 Vestre Aker Skiklubb Fotball – Status smal 11*er bane med undervarme på dagens 

grusbane. VASK jobber videre med dette alternativet.  

 
Eventuelt 
Innføre foto-forbud på skole-arrangementer. FAU avventer behandling av saken til det er 
innhentet vurdering fra Elevrådet først. 
 
 
Møtet ble avsluttet 20.20.  
 


